



MINIX®

USB-C Multiport Adapter User Guide

English

USB-C Multiport Adapter

Unlock the full potential of your Apple MacBook®

MINIX's **USB-C Multiport Adapter** is the world's most advanced USB-C adapter, delivering an array of connectivity options and ensuring the MacBook is backwards compatible with all your USB accessories.

Our USB-C Multiport Adapter lets you connect your MacBook to an HDMI/VGA display, while simultaneously being connected to the internet via the Gigabit Ethernet port. Plus, the adapter also features 2 x USB 3.0 Type-A ports, TF and SD card readers and USB Type-C port, so you can keep charging your MacBook while using the adapter.

Overview - with HDMI

2 x USB 3.0 Type-A ports, TF and SD card readers



Gigabit Ethernet port



USB Type-C port (for charging), HDMI output



Overview - with VGA

2 x USB 3.0 Type-A ports, TF and SD card readers



Gigabit Ethernet port



USB Type-C port (for charging), VGA output



Ethernet Driver Installation

Prior to using the Gigabit Ethernet port you must download and install the necessary drivers from the link below onto your MacBook (Wi-Fi connection required):

http://minix.com.hk/download/NEO_C_Ethernet_driver.zip

(Download link is available from our website)

Once downloaded simply open the .zip file, click on the .dmg file and follow the onscreen instructions.

Further details can be found on page four of the PDF inside the .zip file.

Notes

USB outputs are limited to **5V/600mA max.** when external power adapter is not connected.

USB outputs are limited to **5V/3A max.** when external power adapter is connected.

It is highly recommended to connect external power adapter when using external HDD or ODD.

It is essential to connect external power adapter when using multiple ports simultaneously.

Notes

The **SD card** slot is inverted by design; please ensure you insert your card the correct way round.

You are advised to safely eject external storage devices attached to the USB-C multiport adapter prior to unplugging it from the MacBook.

The standard operating temperature of the USB-C multiport adapter ranges between **43-53°C (110-125F)**.

Please note, the housing may feel warm though this is to be expected as the heat dissipates from the adapter.

Contact Us

Address: Unit 01, 15/F, Chevalier Commercial Center,
No.8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 3175 5678

Fax: (852) 3153 4189

General Enquiries: sales@minix.com.hk

Technical Enquiries: support@minix.com.hk

Join the MINIX Forum at www.minixforum.com



<http://www.facebook.com/minixtech>



www.minix.com.hk



MINIX®

USB-C Multiport Adapter

Benutzerhandbuch

Deutsch

USB-C Multiport Adapter

Setzen Sie das volle Potenzial Ihres Apple MacBooks frei.

Der **USB-C Multiport Adapter von MINIX** ist der weltweit fortschrittlichste USB-C Adapter und verfügt über verschiedene Anschluss-Möglichkeiten. Des Weiteren ist der USB-C Adapter mit allen USB-Accessoires auch abwärtskompatibel.

Unser USB-C Multiport Adapter ermöglicht es Ihnen Ihr MacBook über den HDMI/VGA Anschluss mit einem Bildschirm zu verbinden und natürlich auch gleichzeitig via Gigabit Ethernet Anschluss eine Verbindung zu einem Netzwerk herzustellen. Ausserdem verfügt der Adapter über 2 x USB 3.0 Typ-A Anschlüsse, je einen TF und SD Karten-Leser und einen USB Typ-C Anschluss, wodurch Sie Ihr MacBook auch während dem Einsatz des Adapters mit Strom versorgen können.

Überblick - mit HDMI

2 x USB 3.0 Typ-A Anschluss, TF und SD Karten-Leser



Gigabit Ethernet Anschluss



USB Type-C Anschluss, HDMI output



Überblick - mit VGA

2 x USB 3.0 Typ-A Anschluss, TF und SD Karten-Leser



Gigabit Ethernet Anschluss



USB Type-C Anschluss, VGA output



Installation des Ethernet Treibers (Netzwerk)

Bevor Sie den Ethernet-Anschluss auf Ihrem MacBook vollumfänglich nutzen können, müssen Sie einen dafür benötigten Treiber herunterladen und installieren. Den Link zum Downloaden der Treiber-Datei finden Sie hier:

http://minix.com.hk/download/NEO_C_Ethernet_driver.zip

Sobald Sie die .zip Datei heruntergeladen haben, klicken Sie auf die .dmg Datei und folgen einfach den Installationsanweisungen.

Weitere Details finden Sie in der PDF-Datei auf Seite 4, welche ebenfalls auf der downloadbaren .zip-Datei enthalten ist.

Informationen

USB-Anschlüsse sind auf **max. 5V/600mA** beschränkt, solange kein externes Netzteil angeschlossen ist.

USB-Anschlüsse sind auf **max. 5V/3A** beschränkt, wenn ein externes Netzteil angeschlossen ist.

Beim Gebrauch einer externen HDD oder ODD wird dringend empfohlen, das externe Netzteil zu verwenden.

Sobald mehrere Anschlüsse gleichzeitig verwendet werden ist es zwingend notwendig, das externe Netzteil zu verwenden.

Informationen

Bitte stellen Sie sicher, dass die SD Karte richtig in das Gerät eingeführt wird.

Bitte beachten Sie, dass Sie vor dem Entfernen des USB-C Adapters vom MacBook zuerst alle daran angeschlossenen Geräte trennen.

Die Standard Betriebs-Temperatur des USB-C Multiport Adapters liegt zwischen **43-53°C (110-125F)**.

Bitte beachten Sie, dass das Gehäuse warm werden kann.

Kontaktiere uns

Adresse: Unit 01, 15/F, Chevalier Commercial Center,
No.8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 3175 5678

Fax: (852) 3153 4189

Allgemeine Anfragen: sales@minix.com.hk

Technische Anfragen: support@minix.com.hk

www.minixforum.com



<http://www.facebook.com/minixtech>



www.minix.com.hk